



The VII-th International
Vereshchagin Baikal Conference



VBC-2020
September 7-13, 2020



Oral presentation / Poster
(SELECT ONE)



TITLE

Authors

Affiliation

Sponsored by:



СИБЛАБСЕРВИС

It will advise how to make a PPT for ORAL or POSTER presentation to the VBC-2020 Conference. Use this PowerPoint template to prepare your presentation. Do not forget to indicate a title, authors, affiliation, and a type of presentation (oral/poster) on the first page. **Note that the maximum size of a file to send is 30 Mb.**

You can find the preliminary program of the Conference on the website - <http://www.lin.irk.ru/7vbc/en/>. The final Conference program will be announced **by 30 August 2020**. Links to the online broadcast of the Conference sections in Zoom according to the Final Conference program will be sent to all registered participants **on the day of the Conference onset.**



Instructions for ORAL presentations

The working languages of the Conference are **English and Russian**. The simultaneous interpretation of oral presentations is expected within the framework of the Conference. The presentation file should be in English. The time slot for Oral presentation is no longer than **15 minutes** (including answers to questions).

Speakers will be able to open their presentations themselves from their desktops (click the icon "Screen sharing" at the bottom of the panel). You can also pre-send your presentation to the organizers of the Conference, and they will broadcast and scroll your presentation online via ZOOM. In this case, please send your presentation as a PPT or PDF file to the Conference email - **vconference2020@mail.ru by 30 August 2020**.

Please note that video recording of all oral presentations made online during the Conference will be later posted on the Conference website.



Instructions for ORAL presentations

If during the Conference days you cannot be in touch, your Oral presentations can be substituted by VIDEO presentation produced in versatile ways earlier (including recorded in free (basic) ZOOM account) and sent to the Conference email - vconference2020@mail.ru by **30 August 2020**. Your presentations will be live-streamed by Organizers via ZOOM, and other Conference participants will have free access to view presentations online.



Instructions for POSTER presentations

The presentation file should be in English.

Poster presentation can be of any format saved as **JPG, PDF or TIFF files** (with a resolution of at least 300 dpi). However, instead of a traditional one large poster, we recommend you to prepare a poster presentation **as a PDF file** that is easier to look through on a computer screen. **Recommended length of the Poster presentation is a maximum of 10 pages.**

Please send your presentation to the Conference email - **vconference2020@mail.ru** **by 30 August 2020**. Please note that posters will be published on the Conference website with limited access. You can log in to the poster session page through a single login and password, which will be sent to all registered participants on the day of the Conference onset.



Используйте этот шаблон Power Point презентации для подготовки УСТНОГО или СТЕНДОВОГО доклада. Не забудьте добавить название, авторов, аффилиацию и тип вашего доклада (устный/ стендовый) на первой странице. **Обратите внимание, что максимальный размер отправляемого файла составляет 30 Мб.**

Предварительную программу Конференции Вы можете найти на сайте - <http://www.lin.irk.ru/7vbc/ru/>. Окончательная программа Конференции будет представлена **30 августа 2020 года**. Ссылки на онлайн-трансляцию секций Конференции в ZOOM согласно с окончательной программой Конференции будут направлены **в день старта Конференции всем зарегистрированным участникам.**



Инструкции для подготовки УСТНЫХ докладов

Рабочие языки Конференции - **английский и русский языки**. В рамках Конференции предполагается синхронный перевод устных докладов. Файл презентации должен быть подготовлен на английском языке. Время для устного выступления - **максимум 15 минут** (включая ответы на вопросы).

Докладчикам во время доклада будет предоставлено право самостоятельно открыть презентацию с Вашего рабочего стола (Вы должны будете нажать на кнопку "Демонстрация экрана" внизу панели). Кроме того, Вы можете предварительно направить презентацию организаторам Конференции, которые смогут транслировать и листать Вашу презентацию в прямом эфире через ZOOM. В этом случае, пожалуйста, отправьте письмо с презентацией в ppt- или pdf-формате на vconference2020@mail.ru **до 30 августа**.

Обратите внимание, что видеозаписи всех устных докладов, сделанных в режиме онлайн-трансляции в дни Конференции, позднее будут размещены на сайте Конференции.



Инструкции для подготовки УСТНЫХ докладов

Если в дни проведения Конференции вы не можете быть на связи, ваши устные презентации могут быть заменены ВИДЕО-презентацией, выполненной заранее в различных формах (в том числе записанной в бесплатном (базовом) аккаунте ZOOM) и отправленной на электронную почту Конференции - vconference2020@mail.ru **до 30 августа**. Организаторы будут транслировать Вашу презентацию в прямом эфире через ZOOM, а другие участники Конференции будут иметь бесплатный доступ для просмотра презентаций в Интернете.



Инструкции для подготовки СТЕНДОВЫХ сообщений

Файл презентации должен быть подготовлен на английском языке.

Стендовый доклад может быть произвольного формата, сохраненный в виде **jpg, pdf или tiff файлов** (с разрешением не менее 300 dpi). Однако, вместо классического одного большого плаката рекомендуется подготовить стендовый доклад в виде презентации, сохраненной **в виде файла pdf**, который будет удобнее просмотреть на экране компьютера. **Рекомендуемый объем стендовой презентации - не более 10 страниц.**

Пожалуйста, отправьте письмо с презентацией на **vconference2020@mail.ru** **до 30 августа**. Обратите внимание, что стендовые доклады будут размещены на сайте Конференции с ограниченным доступом. Вход на страницу стендовой сессии будет осуществлен через единый логин и пароль, который организаторы направят в день старта Конференции всем зарегистрированным участникам.



The Committee Address:

Limnological Institute Siberian Branch of the Russian Academy of Sciences
3, Ulan-Batorskaya, Irkutsk, 664033, Russia,
P.O. box 278
Tel.: +7(3952) 42-26-65
Mobile phone: +7 914-950-960-4
Fax: +7(3952) 42-54-05
E-mail: vconference2020@mail.ru (Yulia Sapozhnikova)

Адрес Оргкомитета:

Лимнологический институт СО РАН
664033, г. Иркутск, а/я 278, ул. Улан-Баторская, 3
Рабочий телефон: +7 (3952) 42-26-95
Мобильный телефон: +7 914-950-960-4
Факс: +7 (3952) 42-54-05
E-mail: vconference2020@mail.ru (Юлия Сапожникова)

